
Swarzędz, dnia 22 stycznia 2021 r.

Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Budżetowa

BRM.KB.0012.1.1.2021

Protokół nr 1/2021
Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2021 r. o godz. 08:15, a zakończono o godz. 12:36 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Piotr Baranowski
2. Ryszard Dyzma
3. Przemysław Garsztka
4. Wanda Konys
5. Barbara Kucharska
6. Szymon Kurpisz
7. Adrian Senyk
8. Anna Tomicka
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej, Adrian Senyk. Na wstępie powitał radnych,
gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1)
stwierdził, że Komisja Budżetowa jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, obecnych 9
członków. Komisja została przeprowadzona w formie online. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2.

2. Omówienie opłat za wywóz odpadów w ramach ZM GOAP.

Jako pierwszy głos zabrał Dyrektor Biura Związku Międzygminnego Gospodarka Odpadami Aglomeracji
Poznańskiej, Andrzej Springer, który przedstawił prezentację stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu. 

Radny Szymon Kurpisz poprosił o szczegółowe wyjaśnienia dotyczące zmiany opłat dla mieszkańców
zabudowy szeregowej. Radny wyjaśnił, że mieszkańcy nie do końca rozumieją, dlaczego płacą za odpady
jak  mieszkańcy  domów jednorodzinnych,  a  nie  jak  mieszkańcy  zabudowy wielorodzinnej.  Następnie
radny wypowiedział  się w kwestii  wysokości cen za BIO odpady oraz zapytał  o tendencje dotyczące
wzrostu liczby mieszkańców w gminie w stosunku do ilości odbieranych odpadów. 

Do wypowiedzi odniósł się Dyrektor A. Springer.

Radny Ryszard Dyzma poruszył kwestie dotyczące braku odpowiedzi Związku na e-maile mieszkańców,
braku informacji Związku za lata 2017 - 2019 w zakresie ilości osób, które wcześniej nie były ujęte w
systemie opłat za gospodarowanie odpadami, w kwestii wzrostu nakładów na ochronę przeciwpożarową,
w zakresie procedury przygotowania przetargu dotyczącego wyłonienie firmy zajmującej się wywozem
odpadów. Radny poprosił o przedstawienie kalkulacji oraz kosztów funkcjonowania Związku. Zdaniem
radnego, każdy właściciel nieruchomości powinien być właścicielem pojemników na odpady. 

Dyrektor  A.  Springer  odniósł  się  do wypowiedzi  w zakresie  systemu  przygotowania  specyfikacji  do
przetargu. Odniósł się do kosztów funkcjonowania Biura Związku oraz procesów zamówień publicznych.
Następnie  wyjaśnił,  że  kwestie  finansowe  zostaną  przedstawione  radnym  po  rozliczeniu  roku
budżetowego. 

Przewodniczący  Komisji  A.  Senyk  poinformował,  że  kolejne  posiedzenie  Komisji  dotyczące
funkcjonowania Związku GOAP zaplanowane jest  na miesiąc  kwiecień  br.  Podczas  tego posiedzenia
zostaną omówione kwestie finansowe Związku. 

1



Radny  Tomasz  Majchrzak  poruszył  kwestie  dotyczące  wykorzystywania  spalarni  odnośnie  spalania.
Następnie zapytał o koszty wywozu BIO odpadów w inne miejsce składowani, jakie działania podejmuje
Związek, aby obniżać ceny za odpady oraz czy są związki, które mają własne sortownie. 

Dyrektor A. Springer wypowiedział się w kwestii kaloryczności odpadów, wyjaśnił, że Związek korzysta 
z instalacji miasta Poznania. Poinformował, że nie ma związków, które mają własne sortownie. 

Radny Piotr Baranowski poinformował, że mieszkańcy budynków komunalnych zgłaszają nieterminowy 
odbiór odpadów.  

Następnie dyskutowano na temat systemu segregacji odpadów.  

Zdaniem radnej Wandy Konys, podwyżki opłat za wywóz odpadów spowodują, że mieszkańcy będą 
spalać odpady. Następnie poruszyła kwestie dotyczące możliwości obliczenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami na podstawie poboru wody.

Przewodniczący A. Senyk przypomniał, że za 3 lata zgodnie z ustawą nie będzie można już korzystać z 
pieców węglowych.

Następnie dyskutowano w kwestii obliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami na podstawie poboru 
wody. W dyskusji głos zabrał Dyrektor A. Springer, radna A. Tomicka, Z-ca Burmistrza T. Zwoliński. 

Przewodniczący Komisji A. Senyk poprosił, aby na kolejne posiedzenie komisji dotyczącej działalności
Związku oddzielnie  przedstawiono działania  edukacyjne  i  administracyjne.  Następnie podziękował za
przedstawioną prezentację oraz przeprowadzoną dyskusję. 

3.  Analiza  wydatkowania  środków  związanych  z  utrzymaniem  Bibliotek  na  terenie  Gminy
Swarzędz.

Dane dotyczące wydatków związanych z utrzymaniem Biblioteki Publicznej przedstawiła Dyrektor 
Renata Czarnecka – Pyła. Dyrektor zaznaczyła, że cały czas trwa jeszcze rok budżetowy, dlatego pełne 
informację będzie w stanie podać dopiero w miesiącu marcu, czy kwietniu.

Przewodniczący Komisji A. Senyk podziękował za przedstawione częściowe informacje. Następnie 
poinformował, że pełna analiza wydatkowania środków związanych z utrzymaniem biblioteki zostanie 
przedstawiona w miesiącu kwietniu br. Przewodniczący poprosił, aby koszty były przedstawione z 
podziałem na wszystkie filie. 

4. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2021.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika Gminy, Szymon Pieniowski. Przedstawił również treść 
autopoprawki, która stanowi załącznik do projektu uchwały.

Radna Anna Tomicka zapytała, czego dotyczy zwiększenie o 50 tys. zł w zakresie planów.

Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki Jędrzej Cesar poinformował, że zwiększenie to dotyczy 
opracowania planów w Janikowie. 
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

Projekt  uchwały  przedstawił  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Ochrony
Przeciwpożarowej,  Łukasz  Anioła.  Wyjaśnił,  że  kwota  w  wysokości  379  999,60  zł powinna  być
wykorzystana  na przedsięwzięcie  proekologiczne,  realizowane  w zakresie  ochrony  środowiska  i
gospodarki  wodnej.  Z-ca  Kierownika  poinformował,  że  zadania  te  będą  dotyczyły  budowy  sieci
wodociągowej,  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej  na  terenie  Miasta  i  Gminy Swarzędz  na kwotę  w
wysokości  300.000,00  zł  oraz  dotacje  celowe  na  realizację  inwestycji  służących  ochronie  powietrza
realizowanych na terenie Gminy Swarzędz na kwotę w wysokości 79.999,60 zł.

Przewodniczący Komisji Adrian Senyk zapytał na co będzie przeznaczona część umorzonej pożyczki 
przeznaczonej na ochronę powietrza. 

Z-ca Kierownika Łukasz Anioła odpowiedział, że nie zaplanowano jeszcze dokładnie na co będzie 
przeznaczona część umorzonej pożyczki przeznaczonej na ochronę powietrza. 

Radny Ryszard Dyzma zapytał, na co została przeznaczona przedmiotowa pożyczka.

Z-ca Kierownika Łukasz Anioła odpowiedział, że został zakupiony ciężki samochód ratunkowy, który w 
pierwszej kolejności wyjeżdża na akcję. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przeznaczenia części umorzonej 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2021 roku dla 
Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2021 
roku dla Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu 
XIV/170/2019 z dnia 24.09.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji, Janusz Gębarowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu XIV/170/2019 z dnia 24.09.2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu 
XXIX/334/2020 z dnia 27.10.2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.
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Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji, Janusz Gębarowski.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu XXIX/334/2020 z dnia 27.10.2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom wodnym ze środków
budżetu Gminy Swarzędz na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz realizację 
inwestycji na terenie Gminy Swarzędz, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz 
sposobu jej rozliczania.

Projekt uchwały przedstawia Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Joanna Sonnak. 

Radny Szymon Kurpisz zapytał, jakich spółek  wodnych dotyczy omawiana uchwała. 

Kierownik J. Sonnak odpowiedziała, że na terenie Gminy Swarzędz działa tylko jedna spółka wodna, 
która zajmuje się melioracją dla rolnictwa. Kierownik wyjaśniła, że jeżeli powstanie kolejna spółka, to 
również będzie mogła ubiegać się o środki na zasadzie dotacji. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym ze środków budżetu Gminy Swarzędz na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych oraz 
realizację inwestycji na terenie Gminy Swarzędz, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz 
sposobu jej rozliczania.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz w 2021 roku.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Joanna Sonnak. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Swarzędz w 2021 roku.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 
2023.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Sekcji Aktywizacji i Wspierania Rodziny, Jolanta Osada. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021
– 2023.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy 
Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu
Gminy Swarzędz.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz– A. 
Mickiewicza.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 
Swarzędz– A. Mickiewicza.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz- Osiedlowa.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 
Swarzędz- Osiedlowa.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gortatowo – Misia Uszatka.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Misia Uszatka.

Wyniki głosowania
za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Łowęcin – Jęczmienna.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Łowęcin – Jęczmienna.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Michałówki i Łozinowej w Garbach”.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 

Radna Anna Tomicka odniosła się do udziału radnych w procesie tworzenia planów zagospodarowania 
przestrzennego. 
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Następnie toczyła się dyskusja dotycząca procedowania nad planami zagospodarowania przestrzennego 
oraz gęstości zaludnienia w południowych sołectwach gminy. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odniósł się do wypowiedzi, następnie przedstawił szczegółowo proces 
procedury planistycznej w zakresie przygotowania planów zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Szymon Kurpisz poruszył również kwestie procedowania nad planami, poprosił o przedstawienie 
dokładnego celu przystąpienia do zmiany plany zagospodarowania przestrzennego dla terenu już objętego
planem.

Kierownik Jędrzej Cesar wyjaśnił zasadność przystąpienia do zmiany planu.

Następnie toczyła się dyskusja w temacie składania uwag do planów przez radnych Rady Miejskiej. 

Radna Anna Tomicka poprosiła o przesłanie podstawy prawnej dotyczącej zmiany powyższego planu 
oraz historie opracowanie planów w Zalasewie z ostatnich 6 lat. 

Kierownik Jędrzej Cesar wyjaśnił, że poprawa zapisu w zmianie planu służy uniknięciu niewłaściwych 
podziałów terenu w przypadku unieważnienia pierwotnej uchwały przez Sąd. 

Radny Przemysław Garsztka zapytał jaki jest koszt ponownego opracowania planu dla omawianego 
terenu.

Kierownik Jędrzej Cesar wyjaśnił, że są to koszty wysyłki listownej, opracowanie planu zostanie 
wykonane przez Wydział Architektury i Urbanistyki Urzędu, w związku z tym jedyne koszty w 
wysokości około 1 300 zł netto zostaną przeznaczone na opracowanie prognoz środowiskowych.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura podkreśliła, że  radni uczestniczą w dyskusjach publicznych, 
które są przeprowadzane przy procedowaniu nad planami. 

Radna Anna Tomicka odniosła się do wcześniejszych wypowiedzi. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabieranie głosu w kwestii omawianego projektu uchwały. 

Na zakończenie dyskusji radna Anna Tomicka zapytała o koszty budowy dróg wewnętrznych w 
uchwalonych planach zagospodarowania przestrzennego w bieżącej i poprzedniej kadencji Rady 
Miejskiej. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Michałówki i Łozinowej w Garbach”.

Wyniki głosowania
za: 7, przeciw: 1, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/339/2017 Rady Miejskiej 
w Swarzędzu z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu Gruszczyn, Kobylnica, Uzarzewo i 
Uzarzewo Katarzynki.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.

Radna Anna Tomicka zapytała, z czego wynika zmniejszenie obszaru przedstawionego planu. 

Wyjaśnień udzielił Kierownik, Jędrzej Cesar.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXV/339/2017 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu Gruszczyn, Kobylnica,
Uzarzewo i Uzarzewo Katarzynki.

Wyniki głosowania
za: 7, przeciw: 1, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”.

Wyniki głosowania
za: 7, przeciw: 1, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części działki o numerze ewid. 31/4 przy ul. Planetarnej w Zalasewie.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części działki o numerze ewid. 31/4 przy ul. Planetarnej w Zalasewie.

Wyniki głosowania
za: 9, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Paczkowa – część C.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługujące na uwzględnienie.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługujące na 
uwzględnienie.

Wyniki głosowania
za: 8, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

w) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek. Ponadto Z-ca 
Kierownika, Magdalena Kałek przedstawiła procedurę rozpatrywania skarg przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Następnie dyskutowano na temat sposobu rozpatrywania skarg. W dyskusji głos zabrał radny R. Dyzma 
oraz Szymon Kurpisz. 

Radna Anna Tomicka, radna Agnieszka Zawada-Chmiel oraz radny Szymon Kurpisz poprosili o 
przesłanie skanu złożonej skargi. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 
skargi.

Wyniki głosowania
za: 7, przeciw: 0, wstrzymuje się: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

x) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zamiaru likwidacji Filii nr 6 Biblioteki Publicznej w Swarzędzu oraz zamiaru dokonania zmian w 
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Statucie Biblioteki Publicznej w Swarzędzu w części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji Filii 
nr 6 Biblioteki Publicznej w Swarzędzu.

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej, Renata Czarnecka – Pyła. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii nr 6 Biblioteki 
Publicznej w Swarzędzu oraz zamiaru dokonania zmian w Statucie Biblioteki Publicznej w Swarzędzu w 
części dotyczącej zakresu działania i lokalizacji Filii nr 6 Biblioteki Publicznej w Swarzędzu.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

5. Sprawy bieżące.
W sprawach bieżących radna Agnieszka Zawada-Chmiel poruszyła kwestie doświetlenia przejścia dla 
pieszych na ul. Kórnickiej oraz całodziennego oświetlenia nowej sali gimnastycznej przy Szkole 
Podstawowej nr 2 w Swarzędzu. 

Informacje w powyższych tematach przedstawili Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka w zakresie 
doświetlenia przejścia dla pieszych oraz Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński w zakresie oświetlania sali 
gimnastycznej. 

6. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji Budżetowej

Adrian Senyk

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

8


